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 Market Notice(024إشعــار الســوق )  

 2015أكتوبر  13بداية من تاريخ  المرجعي لشركة الخليج للمخازنالسهم تعديل سعر 

The adjustment of Gulf Warehousing Company's stock reference Price effective October 13th, 2015  

Date: 12/10/2015 :التاريخ 

 

QSE would like to inform you that Gulf Warehousing Company's 

stock's reference- price will be adjusted before the start of the trading 

session of October 13th, 2015 due to the expiry of the right to subscribe 

in the company's capital increase. The stock's reference price shall be 

adjusted (Ex-Right) according to the following equation:   

Stock's reference price (ex-right) = ((existing shares * closing "cum 

rights" price) + (new shares * subscription price)) / (total number of 

shares after increase).  

The new stock's reference price =  62.30 

Therefore, brokers and investors are kindly requested to review their 

outstanding good-till-cancel (GTC) bid and ask orders in light of the 

new price after adjustment. 

سعر المرجعي لشركة الخليج العلن بورصة قطر انه سوف يتم تعديل ت

وذلك بسبب انتهاء  13/10/2015للمخازن قبل جلسة التداول الموافق 

 الحق في الاكتتاب في اسهم زيادة راس مال الشركة.

سهم المرجعي وسوف يتم تعديل السعر حسب آلية احتساب سعر ال

 الجديد كما يلي :

عدد الأسهم المدرجة قبل  {سعر السهم المرجعي غير محمل بالحق = 

سعر الإغلاق يوم نهاية الحق( + )عدد الأسهم المطروحة  * الزيادة

/ )إجمالي عدد الأسهم بعد زيادة رأس  }للإكتتاب * سعر الإكتتاب(

 .المال( 

 62.30= الجديد وليصبح السعر 

ير غفعلى السادة الوسطاء والمستثمرين مراجعة أوامر البيع والشراء 

في ضوء السعر ( GTCالمنفذة من نوع الأوامر الصالحة حتى الإلغاء )

 الجديد بعد التعديل.


